
P R O T O K Ó Ł  Nr LVIII/1/2006 
 
z LVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 23 maja 2006 roku w sali 
konferencyjnej Urz�du  Miasta  Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 
 
           Na ustawowy skład 30 radnych w sesji uczestniczyło wg. listy obecno�ci  29 radnych, 
co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad / lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 
1 do protokołu/. 
 
Radny pan Waldemar Szumny - Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa - dokonał 
otwarcia LVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
- P. Tadeusza  Ferenca – Prezydenta  Miasta  Rzeszowa, 
- P. Marka Koberskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Ryszarda Winiarskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/ lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/. 
Przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno - zawodowych, a tak�e przybyłych 
mieszka�ców Miasta /lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu/. 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji, 
- Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
   Miasta oraz jednostek współdziałaj�cych z Miastem /zał�cznik nr 4/. 
 
Radny pan Waldemar Szumny - Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – udzielił głosu 
panu radnemu Kazimierzowi Greniowi.  
 
Radny p. Kazimierz Gre� - powiedział: „Panie Przewodnicz�cy, Panie Prezydencie, 
Wysoka Rado!  Odszedł dzi� od nas Człowiek – legenda polskiej piłki, zmarł nad ranem 
Kazimierz Górski. Ju� nie ma Go w�ród nas. Prosz� Pana Przewodnicz�cego i Szanown� 
Rad� o uczczenie Jego pami�ci minut� ciszy”. 
 
Wszyscy obecni na sali obrad powstali i uczcili minut� ciszy pami�� o Kazimierzu Górskim. 
      
Protokół nr LVI/1/2006 z LVI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 11 kwietnia 2006 
roku został przyj�ty bez uwag. 
 
Radny pan Waldemar Szumny - Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa - przedstawił 
proponowany porz�dek obrad LVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa : 
 
1. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Słocina 
2. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Zał��e. 
3. Uchwała w sprawie utworzenia Osiedlowego Domu Kultury „Słocina” i nadania Statutu 

(druk nr: LVIII/15/2006) 
4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Rzeszowa (druk nr: LVIII/1/2006). 
5. Uchwała w sprawie zmiany granic okr�gów wyborczych na terenie miasta Rzeszowa 

(druk nr: LVIII/14/2006). 
6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie SP ZOZ Centrum Profilaktyki 

 i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie (druk nr: LVIII/17/2006). 
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7. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady 

Społecznej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie (druk nr: 
LVIII/16/2006). 

8. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta Rzeszowa 
w przedmiocie zmiany granic Miasta (dotyczy gminy Trzebownisko), (druk nr: 
LVIII/19/2006)  

9. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta Rzeszowa 
w przedmiocie zmiany granic Miasta (dotyczy gminy Boguchwała), (druk nr: 
LVIII/20/2006) 

10. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Studium Uwarunkowa� 
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. Lubelskiej 
w Rzeszowie (druk nr: LVIII/3/2006). 

11. Uchwała w sprawie wydzier�awienia w drodze przetargu nieograniczonego 
nieruchomo�ci  poło�onej  przy  ul. Piastów w Rzeszowie. 

12. Uchwała w sprawie darowizny nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. 
Niedzielskiego na rzecz Politechniki Rzeszowskiej (druk nr: LVIII/4/2006). 

13. Uchwała w sprawie przej�cia darowizny przył�cza wodoci�gowo - kanalizacyjne, 
zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci� osób fizycznych, 
na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (druk nr: LVIII/6/2006). 

14. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci niezabudowanych 
poło�onych w Rzeszowie przy ul. Karola Karpa (druk nr: LVIII/8/2006). 

15. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� prawa własno�ci nieruchomo�ci 
niezabudowanej poło�onej w Rzeszowie przy ul. Szopena (druk nr: LVIII/9/2006). 

16. Uchwała w sprawie ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu (druk nr: 
LVIII/7/2006). 

17. Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsi�biorstwa 
Wodoci�gów i Kanalizacji Spółka z o.o.(druk nr: LVIII/52006). 

18. Uchwała w sprawie uchwalenia Zało�e� do planu zaopatrzenia w ciepło, energi� 
elektryczn� i paliwa gazowe Gminy Miasta Rzeszów (druk nr: LVIII/18/2006). 

19. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci 
i porz�dku na terenie miasta Rzeszowa (druk nr: LVIII/21/2006). 

20 Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Organizacji 

i szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno�ci za pobyt w o�rodkach wsparcia), (druk 
nr: LVIII/13/2006 

22. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi 
przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej (druk nr: LVIII/9/2006). 

23. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
24. Zapytania i interpelacje. 
25. Wolne wnioski i o�wiadczenia. 
 

 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta - prowadz�cy obrady – 
poinformował, �e z wnioskami o zmian� proponowanego porz�dku obrad wyst�pili : 
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1. Zdj�cie z porz�dku obrad 

pkt. 8 
- Komisja Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta 

Rzeszowa w dniu 17 maja br. zaopiniowała 
negatywnie projekt uchwały w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta 
Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic Miasta 
(dotyczy gminy Trzebownisko), (druk nr: 
LVIII/19/2006) wraz z propozycj� zdj�cia z porz�dku 
obrad sesji Rady. 
 

2. Zdj�cie z porz�dku obrad 
pkt. 9 

- Komisja Gospodarki Przestrzennej Rady Miata 
Rzeszowa w dniu 17 maja br. zaopiniowała 
negatywnie projekt uchwały w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta 
Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic Miasta 
(dotyczy gminy Boguchwała), (druk nr: 
LVIII/20/2006) wraz z propozycj� zdj�cia z porz�dku 
obrad sesji Rady. 
 

Nawi�zuj�c do powy�szego poinformował, �e do Rady Miasta Rzeszowa wpłyn�ły pisma 
z gmin okolicznych: Trzebownisko, Boguchwała oraz �wilcza. Wójtowie i Przewodnicz�cy 
Rad Gmin w pismach tych pisz�, �e „chc� rozmawia� na zasadzie dobrowolno�ci, deklaruj� 
podj�cie rozmów o przebiegu granic na zasadzie partnerstwa. Rozpatruj� propozycj� oddania 
do Rzeszowa cz��ci swoich gmin, nawet jedna z gmin powołała komisj� dora�n�, która b�dzie 
si� tym tematem zajmowała – jest to gmina Boguchwała”.  Pisma stanowi� zał�cznik nr 5 do 
protokołu. 
 
3. Zdj�cie z porz�dku obrad 

pkt. 15 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

zawnioskowała o zdj�cie z porz�dku obrad projektu 
uchwały w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� 
prawa własno�ci nieruchomo�ci niezabudowanej 
poło�onej w Rzeszowie przy ul. Szopena (druk nr: 
LVIII/9/2006) i skierowania go do Komisji celem 
odbycia spotkania z inwestorem. 
 

4. Zdj�cie z porz�dku obrad 
pkt. 19 

- Komisja Porz�dku Publicznego i Współpracy 
z Samorz�dami Osiedlowymi zawnioskowała o zdj�cie 
z porz�dku obrad projektu uchwały zmieniaj�cej 
uchwał� w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie miasta 
Rzeszowa (druk nr: LVIII/21/2006) celem 
doprecyzowania zapisów. 
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5. Zdj�cie z porz�dku obrad 
pkt. 22 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
zawnioskowała o zdj�cie z porz�dku obrad projektu 
uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami 
miejskiej komunikacji zbiorowej (druk nr: 
LVIII/9/2006). Wprowadzenie bezpłatnych 
przejazdów dla osób bezrobotnych powinno by� 
rozpatrywane  przez now� Rad� Miasta przy 
uchwalaniu bud�etu na 2007 rok. 

  
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Klubu Radnych PiS – przedstawił szersze 
argumenty dotycz�ce wniosku o zdj�cie z porz�dku obrad projektów uchwał w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic 
Miasta. Powiedział „ wystarczy popatrze� na map�, �eby zobaczy�, �e rozszerzenie w takim 
kształcie jak Pan Prezydent proponuje jest co najmniej słabo uzasadnione. Miasto na 8 km 
szerokie i na kilkadziesi�t kilometrów długie”. Poinformował, �e w ostatni� sobot� odbyło si� 
spotkanie przedstawicieli Klubu Radnych PiS z wójtami okolicznych gmin. „To spotkanie 
miało na celu zorientowanie si� czy jest mo�liwe wypracowanie wspólnego sposobu 
rozszerzenia granic Miasta i okazało si� �e jest. Wójtowie bardzo pozytywnie odnie�li si� do 
propozycji spotkania oraz zgodzili si� na polubowne rozwi�zanie i wyrazili ch�� współpracy, 
której celem b�dzie poszerzenie granic Rzeszowa. Jednak włodarze s�siednich gmin nie kryli, 
�e s� przera�eni próbami siłowego rozwi�zywania spraw zwi�zanych z poszerzeniem 
Rzeszowa i dlatego chc� rozmawia� nie z Prezydentem, ale z Rad� Miasta”. Podkre�lił, �e 
istnieje olbrzymia szansa, �e problem zostanie rozwi�zany polubownie. Dlatego jak 
powiedział: „podejmowanie dzisiaj tych uchwał byłoby niezr�czno�ci�, a rozszerzanie granic 
powinno odby� si� w taki sposób, �eby �adna ze stron nie odwoływała si� do Trybunału 
Konstytucyjnego”.  
 
Radny p. Piotr Rybka – powiedział: „dyskusja si� nad tym punktem rozpocz�ła. W interesie 
dobra sprawy, a nie jaki� politycznych rozgrywek powinien znale�� si� w porz�dku obrad ten 
punkt”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „ Panie Przewodnicz�cy, 
Wysoka Rado, z wypowiedzi p. radnego Kultysa wynika, �e jest to kolejna próba 
wstrzymywania rozwoju miasta Rzeszowa. Kolejne wnioski zmierzaj�ce do przył�czenia 
cz��ci Przybyszówki, czy te wnioski zostały przesuni�te w czas nie wiadomo jaki. Oczywi�cie 
Rada Miasta mo�e podj�� decyzj�, ale apeluj� �eby nie przesuwa� w terminie, �eby nie 
odrzuca�. Kiedy Wy�sza Szkoła Informatyki i Zarz�dzania opracowała propozycj� wł�czenia 
gminy Trzebownisko - to wniosek ten był chwalony. Jednak kiedy ja przedstawiam tak� 
propozycj� – to jest ona krytykowana. Dzi� trzeba sobie odpowiedzie�, czy chcemy �eby 
Miasto si� rozwijało, czy chcemy �eby Miasto stało w miejscu”.   
 
Radny p. Andrzej Dec – powiedział: „podj�cie takiej uchwały jak� proponuje Pan Prezydent 
nie jest pragmatyczne. Bo jest jasne, �e skutek b�dzie nast�puj�cy: rady s�siednich gmin b�d� 
przeciwne, rada Rzeszowa i jego mieszka�cy b�d� – za. Decyzja zapadnie zatem na 
najwy�szym szczeblu. Natomiast zanim podejmiemy jakiekolwiek kroki powinni�my wiedzie� 
jaki jest pogl�d Wiceministra odpowiedzialnego za t� rzecz. Dla mnie kwesti� jest nie to czy 
podj�� dzisiaj t� uchwał�, ale podj�� dyskusj� czy w trakcie dzisiejszej sesji jeste�my w stanie  
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wnie�� jakie� nowe rzeczy, które pozwol� pó�niej podj�� dobr� decyzj�, czy lepiej skierowa� 
to do komisji, która we współpracy z s�siednimi gminami dopracuje si� lepszego 
rozwi�zania”.   
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „Szanowni Pa�stwo 
je�eli my�licie, �e inicjatywa wyjdzie z Ministerstwa – to si� mylicie. W Ministerstwie nie tylko 
jest sprawa Rzeszowa. Ministerstwo ju� przedstawiło swoje stanowisko. Teraz od nas musi 
wyj�� inicjatywa. Dopiero na podstawie naszej inicjatywy b�d� podejmowane decyzje 
najpierw w Urz�dzie Wojewódzkim, a pó�niej w Ministerstwie Spraw Wewn�trznych 
i Administracji. Dlatego to od nas musi wyj�� inicjatywa co do zamiarów, jak chcemy 
rozwija� Miasto i jakie s� propozycje. Ministerstwo zajmie si� spraw� Rzeszowa dopiero 
wtedy, kiedy wpłyn� odpowiednie wnioski”. 
 
Radny p. Janusz Ramski – powiedział: „Panie Prezydencie nie mo�e by� tak, �e najpierw 
Pan zgłasza jeden model wyrywania sołectw i skłócenia wewn�trz gmin, pó�niej zgłasza Pan 
trzy całe gminy, pó�niej sze�� gmin, nast�pnie go�cimy Pana Wiceministra i przyjmujemy 
uchwał� kierunkow�, za któr� głosowała cała Rada Miasta. Teraz nagle przedstawiany jest 
nowy projekt przył�czenia dwóch gmin, jaki� rozwój osiowy, bez �adnej koncepcji”.     
        Nast�pnie powiedział: „w odniesieniu do wniosku o zdj�cie punktu 22 chciałbym zgłosi� 
kontrpropozycj� dotycz�c� kontynuowanie prac nad tym projektem uchwały. Najlepiej byłoby 
powoła� specjalny zespól w którego skład weszłaby wnioskodawczyni, przedstawiciel MPK, 
przedstawiciel Powiatowego Urz�du Pracy oraz członek Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. Składam wniosek przeciwny do tego o zdj�cie z porz�dku 
obrad, �eby dzisiaj rozpocz�� dyskusj� nad projektem uchwały, a mo�e nawet wprowadzi� do 
jej zapisów korekty i j� przyj��”. 
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak  - jako wnioskodawczyni pkt. 22 porz�dku obrad: uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami 
miejskiej komunikacji zbiorowej zawnioskowała o „pozostawienie tej uchwały w porz�dku 
obrad i chocia� temat przedyskutowa�”. Powiedziała „jest to tylko propozycja, mo�na j� 
analizowa�, a dodatkowo chciałabym zwróci� uwag�, �e w ustawie o samorz�dzie 
powiatowym - który nas te� obowi�zuje – jest zapis �e jeste�my zobligowani do zaj�cia si� 
spraw� bezrobocia. Ja nie upieram si�, �e ten projekt uchwały musi by� przyj�ty w formie 
przedstawionej. Jest to tylko propozycja”. Przypomniała, �e ju� wcze�niej składała podobny 
projekt uchwały, a było to dwa lata temu. Wniosła o pozostawienie tego projektu uchwały 
w porz�dku obrad.  
 
 

Przyst�piono do głosowania : 
 
   Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad: 
pkt 8 Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta 

Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic Miasta (dotyczy gminy 
Trzebownisko), (druk nr: LVIII/19/2006) 
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 Został przyj�ty (19 głosów „za”, 8 głosów „przeciwnych”, 1 radny  „wstrzymał  si�” od 
głosu). 
 
   Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad: 
 pkt. 9 Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszka�cami Miasta 

Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic Miasta (dotyczy gminy Boguchwała), 
(druk nr: LVIII/20/2006) 

Został przyj�ty (18 głosów „za”, 8 głosów „przeciwnych”, 1 radny  „wstrzymał  si�” od 
głosu). 
 
   Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad: 
 pkt. 15 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� prawa własno�ci 

nieruchomo�ci niezabudowanej poło�onej w Rzeszowie przy ul. Szopena (druk 
nr: LVIII/9/2006) 

Został przyj�ty (18 głosów „za”, 8 głosów „przeciwnych”, 1 radny  „wstrzymał  si�” od 
głosu). 
 
   Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad: 
 pkt. 19 Uchwała zmieniaj�ca uchwał� w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czysto�ci i porz�dku na terenie miasta Rzeszowa (druk nr: LVIII/21/2006) 
Został przyj�ty (19 głosów „za”, 8 głosów „przeciwnych”, 1 radny  „wstrzymał  si�” od 
głosu). 
 
   Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad: 
pkt.22 Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi 

przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej (druk nr: LVIII/9/2006) 
Został przyj�ty (21 głosów „za”, 3 głosy „przeciwne”, 4 radnych  „wstrzymało  si�” od 
głosu). 
 

 
  Porz�dek obrad po zmianach obejmował: 
 
1. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Słocina 
2. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Zał��e. 
3. Uchwała w sprawie utworzenia Osiedlowego Domu Kultury „Słocina” i nadania Statutu 

(druk nr: LVIII/15/2006) 
4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Rzeszowa (druk nr: LVIII/1/2006). 
5. Uchwała w sprawie zmiany granic okr�gów wyborczych na terenie miasta Rzeszowa 

(druk nr: LVIII/14/2006). 
6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie SP ZOZ Centrum Profilaktyki 

 i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie (druk nr: LVIII/17/2006). 
7. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady 

Społecznej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie (druk nr: 
LVIII/16/2006). 

8. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Studium Uwarunkowa� 
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. Lubelskiej 
w Rzeszowie (druk nr: LVIII/3/2006). 
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9. Uchwała w sprawie wydzier�awienia w drodze przetargu nieograniczonego 
nieruchomo�ci  poło�onej  przy  ul. Piastów w Rzeszowie. 

10. Uchwała w sprawie darowizny nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. 
Niedzielskiego na rzecz Politechniki Rzeszowskiej (druk nr: LVIII/4/2006). 

11 Uchwała w sprawie przej�cia darowizny przył�cza wodoci�gowo-kanalizacyjne, 
zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci� osób fizycznych, 
na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (druk nr: LVIII/6/2006). 

12 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci niezabudowanych 
poło�onych w Rzeszowie przy ul. Karola Karpa (druk nr: LVIII/8/2006). 

13 Uchwała w sprawie ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu (druk nr: 
LVIII/7/2006). 

14 Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsi�biorstwa 
Wodoci�gów i Kanalizacji Spółka z o.o. (druk nr: LVIII/52006). 

15 Uchwała w sprawie uchwalenia Zało�e� do planu zaopatrzenia w ciepło, energi� 
elektryczn� i paliwa gazowe Gminy Miasta Rzeszów (druk nr: LVIII/18/2006). 

16 Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
17 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Organizacji 

i szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno�ci za pobyt w o�rodkach wsparcia), (druk 
nr: LVIII/13/2006). 

18 Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
19 Zapytania i interpelacje. 
20 Wolne wnioski i o�wiadczenia. 
 
 
Ad.1 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Słocina. Poinformował, �e Komisja 
Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi wypowiedziała si� 
pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały, /tekst uchwały wraz uzasadnieniem 
stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Osiedla Słocina. 
                           Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
 Za przyj�ciem uchwały głosowało 26 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.2 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Zał��e. Poinformował, �e Komisja 
Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi wypowiedziała si� 
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pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały, /tekst uchwały wraz uzasadnieniem 
stanowi zał�cznik nr 7 do protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Osiedla Zał��e. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 24 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.3 
 
Pan Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu i Promocji Urz�du Miasta 
Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia Osiedlowego Domu Kultury 
„Słocina” i nadania Statutu (druk nr: LVIII/15/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem 
stanowi zał�cznik nr 8 do protokołu/. 
 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisje: Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi oraz Komisja 
Kultury, Sportu i Promocji wypowiedziały si� pozytywnie na temat przedstawionego projektu 
uchwały.  
 
Radny p. Ryszard Piekło – zwrócił si� z pro�b� do Prezydenta Miasta o rozwa�enie 
mo�liwo�ci utworzenia osiedlowych domów kultury na ka�dym osiedlu w Rzeszowie. 
Powiedział, �e „niektóre osiedla staraj� si� o takie placówki od 30 lat”. 
 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie utworzenia 
Osiedlowego Domu Kultury „Słocina” i nadania Statutu 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.4 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta Rzeszowa (druk nr: LVIII/1/2006). Poinformował, �e Komisja Porz�dku 
Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi wypowiedziała si� pozytywnie na 
temat przedstawionego projektu uchwały, /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 9 do protokołu/. Wyja�nił, �e dokonywana zmiana w zapisie Statutu jest zmian� 
formaln� zwi�zan� z rozszerzeniem od 1-go stycznia br. granic Miasta. 
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Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 
Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.5 
 
Pani Anna Kwiatkowska – Inspektor Wydziału Organizacyjno – Administracyjnego 
Urz�du Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zmiany granic okr�gów wyborczych na terenie miasta Rzeszowa (druk nr: 
LVIII/14/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 10 do protokołu/. 
Wyja�niła, �e zmiana okr�gów jest zwi�zana z wł�czeniem do granic Miasta dwóch sołectw 
Słocina i Zał��e. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi zgłosiła 
wniosek o uzupełnienie projektu uchwały o zał�cznik graficzny oraz informacje nt. 
- Ogólnej liczby mieszka�ców w poszczególnych okr�gach wyborczych 

z wyszczególnieniem na Osiedla wchodz�ce w skład okr�gów, 
- Liczby mieszka�ców uprawnionych do głosowania. 
Powiedział: „wiem, �e na pocz�tku sesji otrzymali�cie Pa�stwo dodatkowe informacje. 
W art. 92 powiedziano, �e okr�gi s� stałe – my�l�, �e pola manewru tutaj nie ma. Je�eli kto� 
 z Pa�stwa chce na temat zabra� głos, to prosz� bardzo”. 
 
Radny p. Ryszard Piekło – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego 
i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: 
„wczorajsza dyskusja na Komisji w sprawie tej uchwały była dosy� burzliwa i nie z powodu 
kwestii merytorycznych. Natomiast było du�o głosów mówi�cych o tym, �e materiały 
informacyjne nie zostały do tego projektu doł�czone. Konsekwencj� tego było nie poddanie 
pod głosowanie wniosku formalnego. Wczoraj Komisja otrzymała zapewnienie Sekretarza 
Miasta o dostarczeniu w dniu dzisiejszym brakuj�cych informacji i rzeczywi�cie dzisiaj rano 
radni otrzymali tak� mapk�, czyli zobowi�zanie Sekretarza zostało wykonane w 50%. Przed 
czterema laty był omawiany podobny projekt uchwały, a w zał�czniku do niego znajdowała 
si� podobna mapka, a wraz ni� było du�o wi�cej informacji (ogólna liczba mieszka�ców, 
liczba osób uprawnionych do głosowania, podział na grupy wiekowe mieszka�ców). 
Informacja, która wpłyn�ła dzisiaj jest niepełna i dlatego mam pro�b� do Pana Sekretarza, 
�eby jak najszybciej uzupełnił brakuj�ce informacje”.    
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: 
„Prosz� Pa�stwa, ró�nica jest pomi�dzy poprzedni� kadencj�, a sytuacj� dzisiaj. Ordynacja 
Wyborcza z 1998 roku po raz pierwszy zafunkcjonowała i wówczas Komisja Statutowa Rady 
pod przewodnictwem p. Andrzeja Deca od pocz�tku tworzyła okr�gi wyborcze, ale art. 92  
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mówi, �e jest to podział stały i przył�czenia dwóch sołectw do Miasta – formalnie polega na  
przył�czeniu tylko tych sołectw.  Jest opinia Komisarza Wyborczego do prezentowanego tutaj 
podziału i jest ona pozytywna. Przedstawiona propozycja spełnia wszystkie wymogi 
formalne”.  
 
Radny p. Tomasz Kami�ski – powiedział: „pan przewodnicz�cy Piekło bardzo oszcz�dnie 
gospodaruje prawd�. Na wczorajszym posiedzeniu komisji nie było licznych głosów 
w dyskusji. Był głos pani Dzier�ak i pana Piekło. Według mnie na wczorajszym posiedzeniu 
Komisji doszło do złamania prawa zapisanego w Statucie Miasta przez Przewodnicz�cego 
Komisji p. Piekło, nie wiem czy wynika to z elementarnego braku podstaw prawnych 
dotycz�cych funkcjonowania Miasta, czy te� była działaniem zamierzonym, prowadzonym 
z premedytacj� i maj�cym na celu blokowanie i wstrzymanie prac Rady na Komisji. 
W zwi�zku z tym, zgodnie z naruszeniem § 38 pkt 4, 5 i 6 Statutu Miasta, składam wniosek 
formalny o zaj�cie si� spraw� przez Prezydium Rady, a zwracam si� do pani prawnik 
o odpowied�, czy zostało tutaj naruszone prawo”. 
 
Radny p. Ryszard Piekło – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego 
i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „ad 
vocem – nie tylko ja miałem w�tpliwo�ci i pani radna Dzier�ak, ale tak�e p. radny Szyszka 
równie� głos zabierał p. Przewodnicz�cy Kopaczewski, co prawda w innym kontek�cie – bo 
nie podzielał naszej opinii. Oprócz prawa jest stosowany obyczaj, �e je�eli nie ma całkowitej 
informacji – to ja, jako przewodnicz�cy podj�łem tak� decyzj� i uwa�am, �e zrobiłem słusznie, 
a dowodem jest, �e dzisiaj nie otrzymali�my brakuj�cych informacji. Uwa�am, �e słusznie 
zrobiłem i b�d� tak robił, bo uwa�am, �e bez pełnej informacji radni nie mog� głosowa�, 
musz� mie� pewne informacje”.    
 
Radny p. Konrad Fijołek – powiedział: „dla nas merytorycznie wszystko jest jasne, jednak 
my domagamy si� przy okazji tej dyskusji, �eby Prezydium Rady upomniało 
Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi 
Rady Miasta za to, �e dokonał niebezpiecznego precedensu, złamał zapisy Statutu Miasta 
Rzeszowa dla własnych potrzeb. To jest niebezpieczny precedens manipulowania i �eby w 
przyszło�ci takie rzeczy si� nie zdarzały".  
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie zmiany 
granic okr�gów wyborczych na terenie miasta Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 28 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.6 
 
Pani Barbara Łukasik – Dyrektor Centrum Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� 
w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie SP ZOZ Centrum Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� 
w Rzeszowie (druk nr: LVIII/17/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik 
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nr 11 do protokołu/. Wyja�niła, �e zmiana spowodowana jest podpisaniem nowego kontraktu 
z NFZ na leczenie z uzale�nienia dzieci  i młodzie�y. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisja Zdrowia wypowiedziały si� 
jednomy�lnie pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia zmian w Statucie SP ZOZ Centrum Profilaktyki i Terapii 
Uzale�nie� w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej.  
Za przyj�ciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.7 
 
Pani Barbara Łukasik – Dyrektor Centrum Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� 
w Rzeszowie – w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady Społecznej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie (druk nr: LVIII/16/2006), /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu/. Wyja�niła, �e zmiana spowodowana 
jest zmian� w składzie osobowym Rady. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisja Zdrowia wypowiedziały si� 
jednomy�lnie pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały zmieniaj�cej uchwał� 
Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady Społecznej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
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Ad.8 
 
Radny p. Ryszard Piekło – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego 
i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa – jako wnioskodawca 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Studium 
Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. 
Lubelskiej w Rzeszowie (druk nr: LVIII/3/2006) /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 13 do protokołu/. 
Uzasadniaj�c prezentowany projekt uchwały powiedział: „Szanowni Pa�stwo, Panie 
Przewodnicz�cy, Wysoka Rado, budowa wielkich centrów handlowych, hipermarketów 
w Polsce, w Rzeszowie równie� zawsze budziła emocje i kontrowersje. Dotychczas 
w Rzeszowie hiermarkety powstawały w miejscach ju� zagospodarowanych, wprowadzały 
dodatkowy ruch i uci��liwo�ci dla mieszka�ców s�siaduj�cych budynków. Składaj�c ten 
projekt uchwały kierowałem si� trzema podstawowymi zasadami: 
1/ Przekazanie sygnału mieszka�ców. Inwestycja ma by� realizowana na o�. Staromie�cie, 

a wi�c bezpo�rednio dotyczy tego osiedla, tej społeczno�ci, która tam zamieszkuje. 
Mieszka�cy ��dali �ebym przedstawił projekt uchwały, aby to centrum mogło tam 
powsta�. Argumenty mieszka�ców Staromie�cia były takie, �e od prawie 30 lat 
wła�ciciele tych gruntów nie mogli tam nic zrobi�.    

2/ Po raz pierwszy w naszym mie�cie mo�emy zaprojektowa� zarówno pod wzgl�dem 
urbanistycznym, jak i architektonicznym wielkie centrum handlowe w miejscu, gdzie na 
dzie� dzisiejszy nie ma �adnej innej zabudowy. Zaprojektowa� w taki sposób, �eby 
zgodno�� działalno�ci gospodarczej nie kolidowała z zabudow� mieszkaniow�. 

3/ Miasto Rzeszów ma ambicje miasta metropolitarnego, �eby takim miastem si� sta� 
i móc odpowiednio promieniowa� na s�siednie gminy musi mie� odpowiednie centra, 
w tym handlowe. 

       Szanowni Pa�stwo, oczywistym jest, �e jest to za�wiecenie zielonego �wiatła dla 
inwestora, którego celem jest podj�cie przez Prezydenta Miasta stosownych negocjacji 
z inwestorem na temat inwestycji na rzecz miasta Rzeszowa w zamian za wyra�enie zgody na 
realizacj� przedsi�wzi�cia”. 
 
Wniósł nast�puj�ce autopoprawki : 
1/ Art. 18 ust. 2, pkt 15 Zmieni� zapis w podstawie prawnej. 

 
2/ Nr 13/1/2006 Tak prawidłowo musi by� oznaczony numer dokonanej 

zmiany Studium Uwarunkowa� i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy 
ul. Lubelskiej. 

 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� pozytywnie 
na temat przedstawionego projektu uchwały.  
 
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Klubu Radnych PiS – powiedział: „Kolega 
wnioskodawca przedstawił argumenty okolicznych mieszka�ców. Ja postaram si� 
wypowiedzie� o znaczeniu dla Miasta tej inwestycji. Cz�sto okre�lenie -  rozwój Miasta – jest 
nadu�ywane. To nie jest kwestia przesuni�cia granic Miasta, ale jest to rozwój procesów 
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 urbanizacyjnych i w tym wypadku, mimo �e jest inwestycja handlowa, takie procesy  
urbanizacyjne ta inwestycja jest w stanie uruchomi�. Do tej pory centra handlowe 
w Rzeszowie powstały w terenie zurbanizowanym, a to jest pierwsza du�a inwestycja, która 
powstaje w szczerym polu i ma ona szans� sta� si� takim j�drem, które b�dzie obrastało 
procesami urbanizacyjnymi. Równie� to, �e ta inwestycja znajduje si� w połowie drogi 
pomi�dzy centrum Miasta a lotniskiem w szczerych polach – to jest te� bardzo istotne. 
Dlatego wa�ne jest, �e inwestor ju� wyraził zgod� i deklaracj� i� jako�� realizowanej 
architektury b�dzie miastotwórcza i nie b�d� to blaszane baraki. Inwestor zadeklarował 
realizacj� infrastruktury na rzecz Miasta, której zakres zostanie ustalony wspólnie poprzez 
wcze�niejsze negocjacje. Na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej Firma Casta 
Invest Polska zobowi�zała si� poprzez d�entelme�sk� umow�, �e przed skierowaniem do 
uchwalenia nast�pnej uchwały, czyli tej w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, te dwie sprawy, czyli propozycje 
przestrzenne i rozmowy o offsecie b�d� ju� zaproponowane ju� na powa�nym poziomie. 
Zostan� ju� przedstawione propozycje przestrzenne wariantowo – mo�e w drodze konkursu, 
jak równie� �eby ten offset był proporcjonalny do powierzchni o któr� Casta wyst�puje”.    
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak – zwracaj�c si� do wnioskodawcy powiedziała: „�eby nam Pan 
powiedział  i przedstawił na mapie jakie funkcje zwi�zane s� z tym terenem. Jak to centrum 
b�dzie oddziaływało w tamtym rejonie Miasta ?”.  
 
Radny p. Ryszard Piekło – wnioskodawca omawianego projektu uchwały – powiedział: 
„art. 23 ust. 1 ustawy o samorz�dzie gminnym mówi – radny utrzymuje stała wi�� 
z mieszka�cami oraz ich organizacjami, a w szczególno�ci przyjmuje zgłaszane przez 
mieszka�ców postulaty i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia – ja te postulaty 
przyjmowałem przez ponad pół roku i doszedłem do wniosku, �e nadszedł czas, �eby te 
postulaty przedstawi� Wysokiej Radzie. Je�eli chodzi o oddziaływanie – to radny zgłaszaj�cy 
nie jest w stanie przygotowa� studium oddziaływania. Wła�nie dlatego w projekcie uchwały 
znalazł si� § 4, �eby w szczególno�ci zaakcentowa� – �e mamy po raz pierwszy mo�liwo�� 
decydowa� o tym, �eby funkcje działalno�ci gospodarczej nie kolidowały z funkcj� 
mieszkaln�”. 
 
Radny p. Konrad Fijołek – w imieniu Klubu Radnych SLD – „Panie Przewodnicz�cy, 
Wysoka Rado, w imieniu radnych klubu SLD musz� powiedzie�, �e dzisiaj jestem naprawd� 
zbudowany. Radni Klubu SLD ju� od dawna wypowiadali si� w omawianej sprawie 
w sposób jaki dzisiaj mówi� i wnioskodawca i radni Klubu PiS. Nareszcie pojawiło si� 
zaufanie do inwestora, nareszcie pojawiło si� zaufanie co do propozycji offsetowych – za to 
Szanowni Pa�stwo bardzo serdecznie dzi�kujemy, �e nauka głoszona przez radnych SLD od 
czterech lat nie poszła w las”. 
 
Radny p. Janusz Ramski – w imieniu Klubu Radnych LPR – zło�ył o�wiadczenie, �e „ta 
inicjatywa radnego p. Ryszarda Piekło – członka naszego Klubu Radnych jest inicjatyw� jego 
własn�. Stanowisko Klubu Radnych LPR jest takie, �e ka�dy b�dzie głosował zgodnie 
z własnym sumieniem i w tym przypadku nie ma dyscypliny partyjnej”.   
 
Radny p. Piotr Rybka – powiedział: „jestem członkiem Komisji Gospodarki Przestrzennej 
i chc� powiedzie�, �e na ostatnim posiedzeniu tej�e Komisji z wielka powag�, trosk� 
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i rozwag� dyskutowali�my jak ten temat podj��, by był dobrze zrealizowany. Jednak 
chciałbym powiedzie�, �e b�dzie to najwi�kszy obiekt tego typu w Rzeszowie i b�dzie on 
przylega� swoim terenem bezpo�rednio do terenu gminy Trzebownisko, a dzi� oddalili�my 
mo�liwo�� przeprowadzenia konsultacji zmierzaj�cych do poszerzenia granic Miasta o gmin� 
Trzebownisko. W zwi�zku z tym uwa�am, �e dobrze byłoby powróci� do tematu poszerzenia 
granic na najbli�szej sesji Rady Miasta, bo nie jest to sprawa polityczna, ale sprawa 
budowania zr�bów o�rodka metropolitarnego w tym regionie”. 
 
Radny p. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Klubu Radnych Solidarna Prawica -  
powiedział: „moim zdaniem jest zupełnie odwrotnie. To, �e nie podj�li�my uchwały 
w sprawie poszerzenia Miasta o Trzebownisko i Boguchwał�, poniewa� taka uchwała 
w takim trybie podj�ta skonfliktowałaby nas dodatkowo. Ale jest to poza tematem. Moim 
zdaniem, co do takich inwestycji – ten proces i ten cykl nale�y jak najsprawniej 
przeprowadza�. Nasz Klub b�dzie głosował  - za – przyst�pieniem do zmiany Studium, 
b�dziemy równie� optowa�, �eby dalsze prace przebiegały szybko, co oczywi�cie nie oznacza, 
�e jeste�my przeciwko konkursom, one daj� dobre efekty”.  
 
Radna p. Marta Niewczas – powiedziała : „Wa�n� spraw� jest, �e w pakiecie inwestycji 
towarzysz�cych tej inwestycji jest oferta inwestycji dla młodzie�y, b�dzie to infrastruktura 
sportowa dla młodzie�y (boisko pla�owe do siatkówki, korty tenisowe), b�dzie to równie� 
sprz�t sportowy dla szkół, b�d� te� place zabaw dla dzieci na nowo projektowanych osiedlach 
tak, �e nie b�d� tylko drogi i ulice ale tak�e inwestycje dla dzieci i młodzie�y”.   
 
Radny p. Janusz Ramski – zgłosił wniosek formalny o zamkniecie dyskusji. Uzasadnił, �e 
dalsza dyskusja nic nie wniesie do sprawy. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Studium Uwarunkowa� 
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. 
Lubelskiej w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta wraz z autopoprawk�. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 19 radnych, 2 radnych było 
„przeciwnych”, 5 radnych „wstrzymało si� od głosu”. 
 
 
          W zwi�zku z uczestnictwem w obradach sesji go�ci z Katowic, którzy s� autorami 
Projektu Zało�e� do Planu Zaopatrzenia w Ciepło, Energi� Elektryczn� i Paliwa Gazowe 
Miasta Rzeszowa do 2015 roku – postanowiono (jednomy�lnie, bez uwag) zmieni� kolejno�� 
porz�dku obrad i przyst�pi� do realizacji pkt-u 18 ustalonego porz�dku obrad.  
 
 
 
Ad.15 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Urz�du Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt 
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 uchwały w sprawie uchwalenia Zało�e� do Planu Zaopatrzenia w Ciepło, Energi� 
Elektryczn� i Paliwa Gazowe Gminy Miasta Rzeszów (druk nr: LVIII/18/2006) /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu/. Wyja�niła, �e 
opracowany plan zawiera perspektyw� rozwoju systemów energetycznych dla miasta 
Rzeszowa do 2015 roku. 
 
Pan Krzysztof Re� – Generalny Projektant Projektu Zało�e� do Planu Zaopatrzenia 
w Ciepło, Energi� Elektryczn� i Paliwa Gazowe Gminy Miasta Rzeszów – poinformował, 
�e Projekt Zało�e� został opracowany przez Biuro Studiów, Projektów i Realizacji 
„ENERGOPROJEKT – Katowice” S.A. Wyja�nił, �e zakres opracowania wynika z ustawy 
Prawo Energetyczne oraz umowy zawartej pomi�dzy Prezydentem Miasta Rzeszowa 
i wykonawc� opracowania. Dodał, �e z ustawy o samorz�dzie gminnym wynika nało�ony na 
gminy obowi�zek zabezpieczania zbiorowych potrzeb ich mieszka�ców, a Prawo 
Energetyczne mówi o obowi�zku gminy w zaopatrzenia w energi� elektryczn�, ciepło 
i paliwa gazowe. 
Na planszach i rysunkach graficznych przedstawił: 
-  Uwagi ogólne, w tym: 

1/ Zakres opracowania 
2/ Inne uwarunkowania ustawowe 

- Projekt Zało�e�  - cz��� definicyjna 
- Główne cele „Projektu Zało�e�” 
- Ogólny opis Miasta 
- Zakres współpracy z s�siednimi gminami. 
 
Szerokie uzasadnienie zawarte w Projekcie Zało�e� do Planu Zaopatrzenia w Ciepło, Energi� 
Elektryczn� i Paliwa Gazowe Gminy Miasta Rzeszów stanowi zał�cznik nr 15 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie odniosła si� 
do przedstawionego projektu uchwały. Powiedział: „trudno mie� uwagi, bo opracowanie jest 
obszerne, fachowe i �eby je ocenia� trzeba byłoby by� specjalist� z danej bran�y. Ja mam 
takie pytanie do Pana Prezydenta i takie uwagi techniczne. W tym opracowaniu autorzy 
opracowania proponuj� utworzenie nowej komórki w strukturach Urz�du Miasta, ma by� to 
Zespół In�yniera Miejskiego do spraw zarz�dzania energi� i �rodowiskiem. Czy Pan 
Prezydent podziela zdanie autorów opracowania, co do potrzeby utworzenia takiej komórki ? 
Kolejna sprawa to fakt, �e opracowanie jest bardzo obszerne i ubolewam nad tym, �e nie 
zrobiono streszczenia, bo radni takie streszczenie powinni otrzyma�. Zaraz b�dziemy 
głosowa� nad rzecz�, której niektórzy moi koledzy wcale nie widzieli, a opracowanie składa 
si� z kilkuset stron. My�l�, �e do tego, �eby zagłosowa� nad tym dokumentem potrzebny jest 
koreferat przygotowany przez inny o�rodek. Ja nie podwa�am fachowo�ci autorów tego 
opracowania, ale tutaj mi tego brakuje. Chciałbym te� pozna� kwot�, któr� zapłacono za to 
opracowanie i czy było post�powanie przetargowe”.  
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Urz�du Miasta Rzeszowa – odniosła si� do wypowiedzi dotycz�cej streszczenia 
opracowania mówi�c: „projekt ten został wyło�ony do zaopiniowania przez Zarz�d 
Województwa Podkarpackiego i uzyskał jego pozytywn� opini�, jak równie� pozytywn� opini�  
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Wojewody Podkarpackiego. Był tak�e wyło�ony w Urz�dzie Miasta Rzeszowa od 3-go 
pa�dziernika 2005 roku. Jeden egzemplarz został przekazany do Biura Rady Miasta do Pana 
Przewodnicz�cego Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jeszcze w listopadzie 2005 
roku. Od tamtego czasu nie wpłyn�ł ani jeden wniosek o przygotowanie streszcze� lub inne 
uwagi dotycz�ce projektu. Koszt opracowania wyniósł 115 900 złotych brutto, było 
przeprowadzone post�powanie przetargowe. Je�eli chodzi o szczegóły, to ilo�� ofert i ceny –
była to na pewno najni�sza oferta, a je�eli chodzi o ilo�� i ceny pozostałych ofert, postaram 
si� przedstawi� oddzieln� pisemn� informacj�, poniewa� w tej chwili nie pami�tam dokładnie 
ani ilo�ci ani ceny ofert  ”.     
 
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – powiedział: „tak na marginesie tej dyskusji, chciałbym zapyta� o pola 
gazowe na o�. Drabinianka. Ja wyczytałem w mediach o do�� nieprzyjemnej sytuacji, �e Rada 
Miasta podejmuj�c uchwał� na wniosek Prezydenta Miasta przegrała spraw� w S�dzie. My 
ufaj�c, �e Pan Prezydent kieruje do Rady uchwał� przemy�lan� i przeanalizowan� 
przyj�li�my j� do realizacji, a okazało si� �e mieszka�cy oddali do S�du spraw� 
i przegrali�my j�. Czuj� si� skonfudowany. Czy Pan Panie Prezydencie co� w tej sprawie 
poczynił ?”.     
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: 
„Ja jeszcze w tej sprawie. Poniewa� w prasie ukazał si� artykuł z du�ym tytułem „Rada 
Miasta przegrała w S�dzie” – ja wyst�piłem do Pana Prezydenta z pro�b� o wyja�nienie, o co 
chodziło bo napisano, �e Rada sprytnie podj�ła uchwał�, �e Rada co� tam zrobiła i do 
wczoraj nie otrzymałem informacji w tej sprawie. Nie wiem te� kto reprezentował Rad� 
Miasta podczas rozprawy w S�dzie. My�l�, �e sprawa któr� poruszył p. Kultys jest bardzo 
wa�na, bo napisano, �e Rada Miasta przegrała w S�dzie a z tego, co wiadomo nikt z Rady nie 
był obecny w S�dzie".    
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „Wysoka Rado odnosz�c 
si� do wypowiedzi pa�stwa radnych: 
- Odno�nie utworzenia nowej komórki w strukturze Urz�du Miasta, której głównym celem 

b�dzie pozyskiwanie energii ze �ródeł geotermalnych - to b�dziemy chcieli tak� komórk� 
zało�y�. Oczywi�cie bezpiecze�stwo energetyczne jak wynika z opracowania mamy 
zabezpieczone. Przy tej okazji chciałbym poinformowa� Wysok� Rad�, �e odbył si� 
konkurs na budow� elektrowni na Zaporze. Kraków, który zarz�dza Zapor� na razie dał 
pierwsze�stwo firmie z Wrocławia. W najbli�szy czwartek odb�dzie si� spotkanie 
w sprawie planów tej budowy. 

- Je�eli chodzi o spraw� w S�dzie dotycz�c� uchwały o odst�pieniu od sporz�dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów górniczych, to sprawy 
nie przegrała Rada Miasta, a przegrało Miasto Rzeszów. Wnioskodawc� tej uchwały był 
oczywi�cie Prezydent Miasta. Obecnie wyst�pili�my do S�du o uzasadnienie wyroku, 
którego do dzisiaj S�d nie przekazał Miastu. Jak wpłynie to uzasadnienie natychmiast 
przeka�� je do Rady Miasta”. 

 
Radny p. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno - Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa – powiedział; „ja zapoznałem si� z opracowaniem dokładnie i musz� 
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 powiedzie�, �e jest ono zrobione dobrze. Wraz ze sporz�dzaniem nowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i ten plan b�dzie trzeba modyfikowa�, a w formie 
jakiej został przedstawiony nie budzi w�tpliwo�ci na przyszło��”.   
 
Radna p. Janina Bła�ej – Wiceprzewodnicz�ca Rady Miasta Rzeszowa – powiedziała: 
„Panie Przewodnicz�cy, Panie Prezydencie, Wysoka Rado! Ja rozumiem, �e to opracowanie 
jest odpowiedzi� na prowadzon� polityk� energetyczn� Pa�stwa, które zobowi�zało si� 
podpisaniem układu w Kioto do przestrzegania ekologicznych no�ników energii. Zastanowiło 
mnie, czy ten optymistyczny wariant, �e jako no�nik energii 51% to w�giel, jest a� tak 
bezpieczny dla naszego �rodowiska. W�giel, który emituje do atmosfery składniki 
nieprzyjazne. Czy w tym długoterminowym planowaniu ta zmiana energii no�ników energii 
została wskazana, a je�eli tak – to czy ta zmiana nie odbije si� na odbiorcach ? Bo zast�pienie 
w�gla przez biomas� wcale nie jest takie proste. Bo wi��e si� to chocia�by ze zmian� 
instalacji, nie mówi�c ju� o innych no�nikach energii bezpiecznych dla �rodowiska, ale 
poci�gaj�cych za sob� du�e nakłady finansowe”.     
 
Pan Krzysztof Re� – Generalny Projektant Projektu Zało�e� do Planu Zaopatrzenia 
w Ciepło, Energi� Elektryczn� i Paliwa Gazowe Gminy Miasta Rzeszów – powiedział: 
„odpowiadaj�c na Pani pytania – powiem tak – ta struktura 51%, czyli to, co mamy dzisiaj 
51% paliwa w�glowego i 47% paliwa gazowego, patrz�c na �redni� w kraju jest struktur� 
bardzo bezpieczn�, bo zazwyczaj mamy tak, �e w�giel kamienny stanowi paliwo w 77%. 
Dzisiaj mamy ju� takie technologie spalania w�gla, �e wszystkie parametry emisji spalin 
mieszcz� si� w standardach �wiatowych. W prezentowanym opracowaniu nie przedstawiamy 
przej�cia na paliwo typu biomasa w cało�ci. My dopuszczamy mo�liwo�� 15-20% biomasy 
i innych no�ników. Je�eli chodzi o cen� opracowania – to nale�y zaznaczy� ogrom wykonanej 
pracy, której tutaj nie wida�, bo podane s� tylko jej wyniki we wska�nikach. My jeste�my 
firm�, która zajmuje si� takimi opracowaniami od samego pocz�tku i wykonali�my ich ponad 
60 dla ró�nych miast. Ostatnim du�ym miastem, dla którego zrobili�my projekt to był Gda�sk. 
Zespół osób, które zajmuj� si� opracowaniem, s� to specjali�ci z du�ym do�wiadczeniem 
i du�� wiedz�. Je�eli chodzi o koreferat – to miałby on sens, gdyby opracowali go ludzie 
reprezentuj�cy poszczególne firmy zwi�zane z gospodark� energetyczn� oraz urbani�ci”.      
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Zało�e� do planu zaopatrzenia w ciepło, energi� elektryczn� i paliwa 
gazowe Gminy Miasta Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, 5 radnych wstrzymało si� od głosu. 
 
 
Ad.9 
 
Radny p. Jan Mazur – wnioskodawca – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wydzier�awienia w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomo�ci  poło�onej  przy  ul. 
Piastów w Rzeszowie /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 16 do 
protokołu/. Poinformował, �e współautorem prezentowanego projektu uchwały jest radny 
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p. Waldemar Ostrowski. Wniósł autopoprawk�, zgodn� z wnioskiem Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji, która w § 1 dopisuje po słowach „... z przeznaczeniem na parking 
strze�ony”, po przecinku, słów : „z zachowaniem izolacyjnego pasa zieleni od strony 
budynków mieszkalnych przyległych do działki”.  

 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� 
pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
             Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
wydzier�awienia w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomo�ci  
poło�onej  przy  ul. Piastów w Rzeszowie 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej, wraz 
z autopoprawk�. Za przyj�ciem uchwały głosowało 20 radnych, 
głosów przeciwnych nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od 
głosu. 
 
Ad.10 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawił projekt uchwały w sprawie darowizny 
nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Niedzielskiego na rzecz Politechniki 
Rzeszowskiej (druk nr: LVIII/4/2006) /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik 
nr 17 do protokołu/. Wyja�nił, �e jest to regulacja stanów prawnych gruntu, ok. 1 ar pod 
budynkami Politechniki Rzeszowskiej. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� 
jednomy�lnie pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
              Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
darowizny nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Niedzielskiego 
na rzecz Politechniki Rzeszowskiej. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.11 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawił projekt uchwały w sprawie przej�cia darowizny 
przył�cza wodoci�gowo - kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich,  
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b�d�ce własno�ci� osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (druk nr: LVIII/6/2006) 
/tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 18 do protokołu/.  
Wyja�nił, �e s� to cztery przył�cza wodno – kanalizacyjne. Ogólna warto�� tej darowizny 
wynosi 21 300 złotych. Po przyj�ciu tej darowizny zostanie o ni� podwy�szony kapitał 
Miejskiego Przedsi�biorstwa Kanalizacji i Wodoci�gów. 
  
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� 
jednomy�lnie pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
         Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przej�cia darowizny przył�cza wodoci�gowo - kanalizacyjne, zlokalizowane 
w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci� osób fizycznych, na 
rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.12 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
sprzeda� nieruchomo�ci niezabudowanych poło�onych w Rzeszowie przy ul. Karola Karpa 
(druk nr: LVIII/8/2006) /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 19 do 
protokołu/. Wyja�nił, �e uchwała dotyczy 5 działek, na które Miasto posiada wydane decyzje, 
pozwolenia na budow� pod budownictwo jednorodzinne. Działki poło�one s� na o�. Słocina. 
Poprosił o uwzgl�dnienie autopoprawki. Poniewa� w projekcie uchwały zapisano 6 działek 
o ł�cznej 92,75 arów, ale z uwagi na nieuregulowanie stanu prawnego jednej z działek 
uchwała b�dzie dotyczy� 5 działek o ł�cznej powierzchni 67,92 ara.  
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� 
jednomy�lnie pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny p. Ludwik Szyszka – zapytał, czy sprzeda� działek wymienionych w projekcie 
uchwały była konsultowana z Rad� Osiedla ? Poprosił o skierowanie tego projektu uchwały 
do zaopiniowania przez Rad� Osiedlow� i przedstawienie na mapie omawianych terenów. 
 
Radny p. Janusz Ramski – zwrócił si� do pani Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa 
z zapytaniem, czy jest aktualny miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
na którym znajduj� si� przedmiotowe działki ? 
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Radna p. El�bieta Dzier�ak – zapytała, czy aktualny plan zagospodarowania przestrzennego 
dla tego terenu wskazuje mo�liwo�� budownictwa mieszkaniowego na działkach opisanych 
w uchwale ? 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, �e „zgodnie z obowi�zuj�cym planem zagospodarowania przestrzennego na 
terenie wskazanym w uchwale, lokalizowane jest budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne 
i mamy tutaj wydane decyzje pozwolenie na budow�. Natomiast powy�ej tego terenu jest plan 
w opracowaniu. Jednak my o tym terenie nie mówimy. 
Sprawa nie była konsultowana z Rad� Osiedlow�. Przed przedstawieniem projektu uchwały 
na sesji wcze�niej konsultowano go z Wydziałem Architektury Urz�du Miasta i zwrócono si� 
do inwestorów mediów o przedstawienie mo�liwo�ci zaopatrzenia tych działek w media. 
Uzyskali�my wszystkie niezb�dne opinie dotycz�ce tych działek, przeznaczonych pod 
budownictwo jednorodzinne. Dotychczas nie stosowano zasady konsultowania z radami 
osiedlowymi sprzeda�y działek przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe”.  

 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia 
zgody na sprzeda� nieruchomo�ci niezabudowanych poło�onych 
w Rzeszowie przy ul. Karola Karpa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej wraz 
 z autopoprawk�. Za przyj�ciem uchwały głosowało 24 radnych, 
głosów przeciwnych nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od 
głosu. 
 
 
Ad.13 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
słu�ebno�ci przejazdu i przechodu (druk nr: LVIII/7/2006) /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 20 do protokołu/. Wyja�nił, �e projekt uchwały 
zabezpiecza dojazd do stacji transformatorowej przez działk� b�d�c� własno�ci� Miasta. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� 
pozytywnie (wi�kszo�ci� głosów „za”, przy jednym głosie wstrzymuj�cym si�, bez głosów 
przeciwnych) na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny p. Janusz Ramski – poprosił o przedstawienie własno�ci działek ze wskazaniem na 
rysunku graficznym. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił rysunek graficzny podziału własno�ci gruntów. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu. 
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                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.14 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawił projekt uchwały w sprawie podwy�szenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsi�biorstwa Wodoci�gów i Kanalizacji Spółka z o.o. (druk nr: 
LVIII/52006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 21 do protokołu/. 
Wyja�nił, �e podwy�szenie kapitału o ogóln� warto�� przył�czy wodno - kanalizacyjnych na 
kwot� 1 302 171 złotych zawarte jest w zał�czniku nr 1 do protokołu oraz w zał�czniku nr 2 
podwy�szenie kapitału o ogóln� warto�� sieci sanitarnych i przył�czy do budynków na kwot� 
1 782 507 złotych. W uchwale zaproponowano wniesienie tej warto�ci aportem i pokrycie jej 
udziałami. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziała si� 
jednomy�lnie pozytywnie na temat przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny p. Ludwik Szyszka – poinformował, �e MPWiK nie przyjmuje darowizn od 
mieszka�ców Słociny. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  odpowiedział, �e MPWiK jako przedsi�biorstwo miejskie nie 
przyjmuje darowizny. Darowizn� nale�y przekaza� dla Miasta, a Miasto w formie 
podniesienia kapitału przeka�e darowany maj�tek na rzecz MPWiK-u, w formie aportu. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
podwy�szenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsi�biorstwa 
Wodoci�gów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.16 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego Urz�du Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta 
Rzeszowa na 2006 r. /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 22 do 
protokołu/. Wyja�niła, �e „t� uchwała zostaj� wprowadzone dodatkowe dochody, na 
podstawie pisma Ministerstwa Finansów i równocze�nie tak�e na podstawie pisma 
Ministerstwa Finansów ulega zmniejszenie subwencji o�wiatowej”. Zaproponowała 
wprowadzenie autopoprawki do § 9 wynikaj�cej ze zmiany w nazwie zadania 
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„przebudowa ulicy Sikorskiego”  na „przebudowa ulicy Sikorskiego w Rzeszowie w celu 
poprawy dost�pu do drogi krajowej Nr 4”.  
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e  Komisja   Gospodarki   Komunalnej  i  Inwestycji,  Komisja  Edukacji,  Komisja  Rodziny 
i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa wypowiedziały si� pozytywnie w zakresie  
działania poszczególnych Komisji na temat przedstawionego projektu uchwały. Natomiast 
w dniu wczorajszym Komisja Ekonomiczno – Bud�etowa pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały w cało�ci. 
Jednocze�nie poinformował, �e jedna ze zmian dotyczy �rodków na przebudow� Parku 
Papieskiego, a do Rady Miasta wpłyn�ły w tej sprawie dwa pisma od Rzeszowskiego 
Stowarzyszenia Dziedzictwa Jana Pawła II oraz od Akcji Katolickiej popieraj�ce przesuni�cie 
�rodków finansowych przeznaczonych na konkurs i przekazanie ich ju� na realizacj� Parku 
Papieskiego według koncepcji opracowanej przez młodych rzeszowskich architektów. 
Przedstawił teksty pism (pisma stanowi� zał�czniki 23 i 24 do protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys – powiedział: „tu chyba najistotniejsza w tych zmianach 
bud�etowych jest sprawa budowy Parku Papieskiego. Rozumiem, �e chodzi tu o przeniesienie 
pieni�dzy z samego konkursu na wykonanie tego Parku. Ja byłem zwolennikiem 
i wnioskodawc�, �eby te pieni�dze były przekazane na konkurs – bo to byłoby najlepszym 
rozwi�zaniem, gdy� tak wa�ny teren dla Miasta – najwi�kszego parku w mie�cie – powinien 
zosta� zagospodarowany w oparciu o rozstrzygni�ty konkurs. Bo tylko konkurs jest w stanie 
wyłoni� najlepsz� prac�. Szkoda, �e nikt nie podnosi tematu, �eby konkurs przeprowadzi�”. 
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak – „nie byłoby problemu, gdyby w bud�ecie Miasta było 
odpowiednio wi�cej pieni�dzy na realizacj� Parku Papieskiego. Te �rodki, które s� zapisane – 
to zostały wpisane na wniosek radnych w kwocie 150 000 złotych i jest ich zbyt mało, �eby 
przeprowadzi� konkurs architektoniczny i zrealizowa� Park. Tu jest bł�d w konstrukcji 
bud�etu jaki przyj�ł Prezydent Miasta”.   
 
Radny p. Andrzej Dec – powiedział: „ja mam wra�enie, �e my stoimy przed dylematem 
zrobi� rzecz szybko i niekoniecznie dobrze, a drugi dylemat jest taki: starannie, ale cierpliwie. 
Dlatego, je�eli dzisiaj z powodu braku pieni�dzy chcemy zrobi� szybko i by� mo�e byle jak – 
ja nie przes�dzam, ja nie wiem, bo si� na tym nie znam – to jedynym sposobem, �eby zrobi� to 
dobrze jest ogłoszenie konkursu, bez po�piechu. Teraz jest pi�tnasta rocznica, ale zaraz 
b�dzie dwudziesta i nast�pne. To przedsi�wzi�cie ma słu�y� przez wiele, wiele lat, a nie słu�y� 
pozyskiwaniu splendoru obecnie działaj�cym politykom. Rozwi��my to najlepiej jak 
potrafimy. Je�eli pieni�dzy na konkurs jest zbyt mało, to poszukajmy ich wi�cej, �eby to zrobi� 
najlepiej jak si� uda”. 
 
Radny p. Waldemar Ostrowski – powiedział: „zbli�amy si� do obchodów 15-tej rocznicy 
wizyty Ojca �wi�tego Jana Pawła II w Rzeszowie. Wszyscy zainteresowani, ł�cznie 
z władzami ko�cielnymi zaaprobowali projekt Parku Papieskiego przygotowany przez 
młodych rzeszowskich architektów, w zwi�zku z tym dalsze odwlekanie jego realizacji nie ma 
sensu”.  
 
 



- 23  - 
 

Radny p. Konrad Fijołek – „uwa�am, �e je�eli Stowarzyszenie zaakceptowało projekt 
młodych architektów i władze ko�cielne tak�e – to nale�y uzna�, �e jest on godny realizacji. 
Dodatkowo za realizacj� tego projektu przemawia fakt, �e powstał on dzi�ki pracy 
i zaanga�owaniu młodych rzeszowian, co te� ma swój symboliczny wymiar. Mamy przykłady, 
�e nie zawsze konkurs jest najlepszym rozwi�zaniem. Przykładem tego jest konkurs na 
zagospodarowanie płyty Rynku w Rzeszowie. Konkurs przeprowadzono, rozstrzygni�to i jest 
problem z jego realizacj�”.  
 
Radny p. Janusz Ramski – zwrócił si� z pro�b� do Prezydenta Miasta Rzeszowa 
o zako�czenie prac i przedstawienie do uchwalenia, jeszcze w tej kadencji Rady Miasta, 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Błonia Papieskie. Zapytał „kto b�dzie 
dysponentem �rodków finansowych zapisanych w bud�ecie na realizacj� Parku Papieskiego, 
czy zostan� one przekazane do Stowarzyszenia ?”. 
 
Radny p. Zdzisław Dara� – wyraził swoje zadowolenie z faktu, �e „na teren budowy Parku 
Papieskiego wkracza Stowarzyszenie, Stowarzyszenie które b�dzie współdziała� 
z Prezydentem Miasta w sprawie budowy Parku Papieskiego. Takie rozwi�zanie pozwoli 
wyeliminowa� problem wykorzystywania przez poszczególne kluby radnych zasług, który klub 
buduje Park Papieski”. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiedziała na pytanie dotycz�ce tego, kto 
b�dzie dysponentem �rodków finansowych przeznaczonych na realizacj� Parku Papieskiego, 
mówi�c: „nie mo�emy przekaza� �rodków finansowych do Stowarzyszenia, bo przepisy nam 
na to nie pozwalaj�. Natomiast Stowarzyszenie mo�e by� współinwestorem, to znaczy Miasto 
inwestuje w ramach �rodków zapisanych w bud�ecie, a Stowarzyszenie je�eli pozyska �rodki 
z darowizn b�d� innych �ródeł, mo�e współinwestowa�. Ponadto b�dzie miało piecz� na 
podstawie porozumienia, pełni�c nadzór merytoryczny nad całym przedsi�wzi�ciem”.   
 
Radny p. Janusz Ramski – zwrócił si� do p. Ryszarda Winiarskiego – Zast�pcy Prezydenta 
Miasta Rzeszowa mówi�c: „strona 17 projektu uchwały – jest zapis o krytym lodowisku, jaka 
funkcja przewidziana jest dla tego lodowiska i czy b�dzie ono na miar� miasta 
wojewódzkiego?”.  
 
Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział: 
„najpierw przygotujemy projekt i 200 000 złotych b�dzie spo�ytkowane na ten cel”. 
 
Radny p. Tomasz Kami�ski – zgłosił wniosek formalny o zako�czenie dyskusji i przej�cie 
do głosowania nad przyj�ciem uchwały. 
 
             Za wnioskiem o zamkniecie dyskusji głosowało 23 radnych, nikt nie był przeciwny, 
3 radnych wstrzymało si� od głosu. Wniosek został przyj�ty. 
  
 
          Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie zmian 
bud�etu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
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                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej wraz 
z autopoprawk�. Za przyj�ciem uchwały głosowało 22 radnych, 
głosów przeciwnych nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od 
głosu. 
 
 
Ad.17 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej 
w Rzeszowie – w imieniu Prezydenta Miasta  przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Organizacji 
i szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno�ci za pobyt w o�rodkach wsparcia), (druk nr: 
LVIII/13/2006) /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 25 do protokołu/. 
Wyja�niła, �e ta zmiana zapisana w projekcie uchwały wynika z faktu, �e w dniu 10 marca br. 
Wojewoda Podkarpacki wydał zarz�dzenie w sprawie wykonywania zada� z zakresu pomocy 
społecznej zlecanej z zakresu administracji rz�dowej, a wykonywanej przez jednostki 
samorz�du terytorialnego.  
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
�e Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej zaopiniowała jednomy�lnie pozytywnie 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Organizacji 
i szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno�ci za pobyt w o�rodkach 
wsparcia)  
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.18 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa - przedstawił wykaz zarz�dze� 
Prezydenta Miasta Rzeszowa wydanych w dniach od 25 kwietnia do 23 maja 2006 roku (tekst  
stanowi zał�cznik nr 26 do protokołu) 
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Ad.19 
 
Zapytania i interpelacje  
 
Radna p. Marta Niewczas – zgłosiła pisemn� interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: „ Prosz� 
o informacje czy Prezydent Miasta Rzeszowa przewiduje w najbli�szym czasie zni�k� godzin 
dydaktycznych dla dyrektorów przedszkoli? 
Jednocze�nie informuj�, �e obni�enie tych godzin nie jest zwi�zane z �adnymi dodatkowymi  
�rodkami finansowymi, a jedynie ze zmian� organizacji pracy. 
        Obecnie dyrektorzy przedszkoli maj� bardzo du�y zakres obowi�zków – kadry, remonty 
(zamówienia publiczne), działalno�� socjalna, nadzór pedagogiczny, obsługa informatyczna 
i dlatego zachodzi potrzeba zmniejszenia tych godzin”. 
 
Radny p. Antoni Kopaczewski - zgłosił ustnie wniosek o nast�puj�cej tre�ci: „Przygotowa� 
sesj� tematyczn�, na której radni uzyskaj� informacj� na temat wody pitnej w Rzeszowie 
i perspektywicznych rozwi�za� poprawy jej jako�ci. 
Mam apel do Pana Prezydenta, �eby na któr�� z kolejnych sesji Rady Miasta zaprosi� ludzi 
kompetentnych, którzy przedstawi� obecn� sytuacj� i prognozy na przyszło��”. 
 
Radny p. Robert Kultys - zgłosił ustnie interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: „Chciałem 
wróci� do tematu sprzeda�y działki przy ul. Szopena inwestorowi, który jest zainteresowany 
budow� parkingu. Apeluj� do Pana Prezydenta, aby sporz�dzi� i uchwali� dla tego terenu 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, który zapewni, �e w tym miejscu nowa 
architektura b�dzie miała charakter miejski”. 
 
Radny p.Antoni Dudek - zgłosił ustnie interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: 
1/ „Zwi�kszy� �rodki finansowe na remont �łobka przy ul. Pi�kne,j �eby zgodnie 

z obietnicami został oddany do u�ytku, bo jak wiemy obecnie jest czynny tylko parter. 
 

2/ Zmniejszono �rodki finansowe na remont ul. Osmeckiego o 100 000 złotych 
w stosunku do zakładanych �rodków wpisanych w prowizorium bud�etowym. Moim 
zdaniem spowoduje to zmniejszenie zakresu wykonywanych prac. Istnieje obawa, �e nie 
zostan� wykonane chodniki. W ramach wykonywanych robót nale�y bezwzgl�dnie 
wykona� chodniki przy ul. Osmeckiego”. 

 
Radny p. Ludwik Szyszka zgłosił ustnie interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: 
1/ „Przy ul. Powst. Wielkopolskich na odcinku od ko�cioła do szkoły podstawowej 

prowadzony jest remont budynku Samopomoc Chłopska. Z uzyskanych informacji 
wynika, �e Samopomoc zamierza zrealizowa� ogrodzenie, które prawdopodobnie b�dzie 
znajdowało si� w miejscu planowanego chodnika. Prosz� o powołanie nadzoru celem 
sprawdzenia, czy projektowane ogrodzenie nie znajduje si� na terenie planowanego 
chodnika i zapobiegnie ewentualnym problemom z tym zwi�zanym”. 
 

2/ „Przy ul. Witolda planowana jest inwestycja dotycz�ca zainstalowania masztu telefonii 
komórkowej. Czy to s�siedztwo jest szkodliwe dla domków jednorodzinnych i Szpitala 
Wojewódzkiego Nr 2 w Rzeszowie ?”.   
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Radny p. Waldemar Ostrowski - zgłosił ustnie interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: 
„Mieszka�cy osiedla Wilkowyja podpisali si� pod protestem (117 podpisów) przeciwko 
skróceniu linii autobusowej nr 16. Dzieci i młodzie� szkolna oraz pracownicy Zelmeru musz� 
doje�d�a� z przesiadkami, dwoma autobusami MPK. 
19 czerwca br. odb�dzie si� spotkanie Prezydenta Miasta z mieszka�cami osiedla 
w zwi�zku z tym prosz� o interwencj� Pana Prezydenta i rozwi�zanie problemu, jeszcze przed 
spotkaniem z mieszka�cami”. 
 
Radny p. Jacek Gołubowicz – powiedział „Panie Przewodnicz�cy, Pani Prezydencie, 
Szanowni Pa�stwo chciałbym kilka słów powiedzie� w zwi�zku z projekcj� filmu. Filmu 
blu�nierczego, obrazoburczego - Kod da Vinci. Dzisiejsza prasa, nawiasem mówi�c 
zaproponowała tytuł - pewnie bardziej pasuj�cy –  Knot da Vinci,  ale Prosz� Pa�stwa 
chciałem powiedzie�, �e w roku 1994 lub 1995 kiedy – jak to mawiał Prezydent Janowski – 
miałem honor by� członkiem Zarz�du Miasta Rzeszowa, miał wej�� na ekrany rzeszowskich 
kin film pod tytułem Ksi�dz. Zarz�d Miasta zwrócił si� wtedy z pro�b�, apelem, a nie jakim� 
nakazem czy rozkazem, czy poleceniem - bo nie mieli�my takiej kompetencji - do dyrekcji kina 
Zorza i efekt był taki, �e film ten nie wszedł na ekrany. Podobnie było w ubiegłej kadencji 
kiedy miał wej��, kiedy był ju� wła�ciwie w projekcji film pod tytułem Dogma, wystarczyła 
tylko krótka rozmowa telefoniczna i film ten został zdj�ty. Ja si� dziwi� Prosz� Pa�stwa, bo 
je�eli si� ukazała w Anglii karykatura Mahometa to podniósł si� na całym �wiecie wrzask, 
krzyk i przepraszano, wycofywano i tak dalej. Była próba umieszczenia krzy�a na terenie 
O�wi�cimia, krzy�a który dla nas jest symbolem naj�wi�tszym, a który jednocze�nie jest 
znakiem ha�by dla 	ydów. Podniósł si� z ich strony wrzask, krzyk i trzeba było ust�pi�. 
Natomiast w tej chwili jako� nikt nie protestuje, a przecie� ka�dego z nas obra�a ten film, bo 
ka�dy chyba z siedz�cych na sali jest chrze�cijaninem, mo�e nie katolikiem, ale 
chrze�cijaninem i Panie Prezydencie nie chodzi mi o to, �e Pan nie interweniował o zdj�cie 
filmu i jest on na ekranach obu kin Zorza i Helios, ale �e  na naszych autobusach miejskich 
była umieszczona reklama tego filmu. To mnie po prostu bulwersuje i to zgłaszali mi 
mieszka�cy. Jako to si� dzieje, �e z jednej strony chcemy uhonorowa� Ojca �wi�tego, 
wła�ciwie mo�emy rzec, �e zaszczycił nas faktem, �e przyj�ł obywatelstwo Rzeszowa, 
nadali�my Jego imi� szpitalowi miejskiemu, szkole podstawowej Nr 23 i ostatnio rondu, które 
b�dzie w budowie i Uniwersytetowi i budujemy Park oraz Pomnik, a jednocze�nie na 
autobusach miejskich umieszczamy reklam� filmu, który nas jako chrze�cijan obra�a”. 
 
Radna p. Marta Niewczas – zgłosiła ustn� interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: 
1/ „Dlaczego dotychczas nie została przygotowana Strategia Rozwoju Sportu Miasta 

Rzeszowa na nast�pne lata? 
Sprawy zwi�zane ze sportem s� pomijane, szczególnie je�eli chodzi o zapisy w kolejnych 
bud�etach Miasta. Co prawda wiele podmiotów dostaje dotacje, ale nie jest okre�lony cel 
strategiczny i dydaktyczny. 

 
2/ 

 
Mieszka�cy ul. Baldachówka zwrócili si� z pro�b� o interwencj� w sprawie nagminnego 
zakłócania ciszy i porz�dku na ich ulicy. Prosili o zwi�kszenie patroli Stra�y Miejskiej 
i Policji”. 
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Radny p. Janusz Ramski - zgłosił ustnie interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: 
  1/   „Prosz� o przedstawienie stanu zaawansowania i procedury miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Błonia Papieskie”. Prosz� poda� termin 
przedstawienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia pod obrady Rady”. 
 

 2/ „Prosz� o u�ci�lenie odpowiedzi na zapytanie dotycz�ce przedszkola przy ul. 
Strzy�owskiej w Rzeszowie.  Jak Prezydent Miasta widzi spraw� rozwi�zania problemu 
dotycz�cego bardzo du�ego zainteresowania umieszczenia dzieci w tym przedszkolu, bez 
mo�liwo�ci jego rozbudowy ?”. 
  

 3/  „Otrzymałem odpowied� na moje zapytanie dotycz�ce zatoki przy ul. Wyspia�skiego. 
Jednak nie dotyczy ona mojego zapytania, poniewa� ja pytałem o zatok� naprzeciw 
stadionu „RESOVII”, a odpowied� dotyczy innej zatoki przy tej ulicy”. 

 
 
 Radny p. Zdzisław Dara� zgłosił ustnie interpelacj� o nast�puj�cej tre�ci: „Panie 
Prezydencie jest taka sytuacja, któr� Pan zna, a dotyczy ul. Hetma�skiej 
i wadliwie wykonanej kanalizacji podczas remontu. Na ostatnim posiedzeniu Rady Osiedla 
mieszka�cy w sposób bardzo emocjonalny wypowiadali si� na temat zatapianych piwnic. 
Prosz� o zainteresowanie si� problemem i rozwi�zaniem go”.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odniósł si� do wypowiedzi radnych: 
 
- „odno�nie programu poprawy jako�ci wody – to wła�nie dzisiaj p. Marek Ustrobi�ski – 

Zast�pca Prezydenta Miasta wraz z dyrekcj� MPWiK-u jest na posiedzeniu Komisji 
Komitetu Steruj�cego w Białymstoku, gdzie omawiany jest temat jako�ci wody pitnej, 

- odno�nie zatoki przy ul. Wyspia�skiego – to nale�y si� spotka� i dokładnie wyja�ni� 
o któr� zatoczk� chodzi, 

- je�eli chodzi o reklam� filmu Kod da Vinci b�d� interweniował,  
- odno�nie Strategii Rozwoju Sportu – to realizowane jest tworzenie klas sportowych i za 

przyzwoleniem Rady uruchomiono 3 lasy sportowe. Natomiast samo mistrzostwo 
sportowe tworz� sami ludzie, tacy jak p. Marta Niewczas. Sprawa Strategii jest spraw� 
decyzji trenerów, 

- odno�nie zatapiania piwnic budynków przy ul. Hetma�skiej – zostan� tam skierowani 
specjali�ci, którzy rozeznaj� o co tam chodzi. Tam były realizowane du�e roboty 
dotycz�ce rozwi�zania problemów z kanalizacj� sanitarn� i deszczow�, 

- odno�nie zmniejszenia liczby godzin dydaktycznych dla dyrektorów przedszkoli – 
oczywi�cie mo�na zmniejszy� liczb� godzin dyrektorom, ale trzeba zatrudni� 
dodatkowych pracowników i to podniesie koszt utrzymania dziecka w przedszkolu, 

-  odno�nie płotu w Słocinie – to trzeba dokładnie rozezna� temat w zakresie skali robót 
i własno�ci gruntu. Tematem zainteresuj� si� specjali�ci.  

- odno�nie lokalizacji anteny telefonii komórkowej – to zostanie dokładnie sprawdzone, 
czy s� zachowane wszystkie wymagane strefy bezpiecze�stwa i temat skonsultowany ze 
specjalistami.   

- odno�nie linii autobusowej Nr 16 – sprawa zostanie ponownie przeanalizowana”. 
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Ad.20 
 
Wolne wnioski i o�wiadczenia 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – zwrócił si� 
z pro�b� do radnych, a głównie do Przewodnicz�cych Komisji o zako�czenie rozpocz�tych 
spraw. �eby do ko�ca kadencji nie zostawia� tematów nierozstrzygni�tych w �aden sposób. 
Je�eli sprawa jest skomplikowana i nie jest mo�liwa do załatwienia w bie��cej kadencji – to 
nale�y tak�e poinformowa� o etapie jej zaawansowania.  
        Poinformował, �e najbli�sza sesja Rady Miasta Rzeszowa jest planowana na 27 czerwca 
2006 r. (wtorek). 
  
Podczas LVIII sesji odbytej w dniu 23 maja 2006 roku Rada Miasta Rzeszowa 
podj�ła nast�puj�ce uchwały: 
1 Uchwała Nr LVIII/124/2006 - w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Słocina 
2 Uchwała Nr LVIII/123/2006 - w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Zał��e 
3 Uchwała Nr LVIII/125/2006 - w sprawie utworzenia Osiedlowego Domu Kultury 

„Słocina” i nadania Statutu  
4 Uchwała Nr LVIII/126/2006 - w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa 

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa  
5 Uchwała Nr LVIII/127/2006 - w sprawie zmiany granic okr�gów wyborczych na 

terenie miasta Rzeszowa  
6 Uchwała Nr LVIII/128/2006 - w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie SP ZOZ 

Centrum Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� 
w Rzeszowie 

7 Uchwała Nr LVIII/129/2006 - Zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie powołania Rady Społecznej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzale�nie� w Rzeszowie  

8 Uchwała Nr LVIII/130/2006 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany 
Studium Uwarunkowa� i Kierunków  
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa 
przy ul. Lubelskiej   w Rzeszowie  

9 Uchwała Nr LVIII/131/2006 - w sprawie uchwalenia Zało�e� do Planu Zaopatrzenia 
w Ciepło, Energi� Elektryczn� i Paliwa Gazowe 
Gminy Miasta Rzeszów 

10 Uchwała Nr LVIII/132/2006 - w sprawie wydzier�awienia w drodze przetargu 
nieograniczonego nieruchomo�ci  poło�onej  przy  ul. 
Piastów w Rzeszowie 

11 Uchwała Nr LVIII/133/2006 - w sprawie darowizny nieruchomo�ci zabudowanej, 
poło�onej przy ul. Niedzielskiego na rzecz Politechniki 
Rzeszowskiej  

12 Uchwała Nr LVIII/134/2006 - w sprawie przej�cia darowizny przył�cza 
wodoci�gowo - kanalizacyjne, zlokalizowane 
w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce 
własno�ci� osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto 
Rzeszów  
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13 Uchwała Nr LVIII/135/2006 - w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� 

nieruchomo�ci niezabudowanych poło�onych 
w Rzeszowie przy ul. Karola Karpa  

14 Uchwała Nr LVIII/136/2006 - w sprawie ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu 
i przechodu  

15 Uchwała Nr LVIII/137/2006 - w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsi�biorstwa Wodoci�gów 
i Kanalizacji Spółka z o.o. 

16 Uchwała Nr LVIII/138/2006 - w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
17 Uchwała Nr LVIII/139/2006 - w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa 

(dot. Organizacji i szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatno�ci za pobyt w o�rodkach wsparcia). 

 
 
Radny pan Waldemar Szumny - Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa - dokonał 
zamkni�cia LVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
                           Na tym protokół zako�czono. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 13.50. 
 
                                                                                                                                               Przewodnicz�cy  
protokołowała :                                                                                                            Rady  Miasta  Rzeszowa 
Jolanta Ciebie� 
                                                                                                                     Waldemar Szumny 
 
 


